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Verslag van het bestuur 2017 
 
Het jaar 2017 is voor onze stichting bevredigend verlopen. De totale inkomsten stegen per saldo met 
circa € 20.000. Een en ander werd veroorzaakt doordat wij in 2017 een legaat ontvingen.  
 
De kosten bleven nagenoeg gelijk. Er werd € 20.000 meer aan Israël afgedragen als gevolg van de 
hogere giften. Het resterende voordelige saldo ad € 1823 werd ten gunste van het eigen vermogen 
gebracht. 
 
In 2017 zijn twee mailingen verzonden aan ons bestand van giftgevers, één in mei en de tweede in 
november. Wij beperken ons tot twee mailings per jaar. Onze ervaring leert dat mensen toch al 
overspoeld worden door verzoeken om een gift en daar willen wij bewust niet aan meedoen. 
 
Het aantal gevers dat deelneemt in het sponsorplan is helaas iets gedaald, maar wij kunnen nog 
steeds op een redelijk vast bedrag aan inkomsten rekenen.  
 

Met diep respect en grote waardering gedenken wij ds. G. Hette Abma die 28 jaar onze voorzitter was.                                                                                             
Al die jaren vroeg ds. Abma aandacht voor het werk van dr. David Portowicz en de kinderen van het 
Jaffa Institute. De kinderen van Jaffa zijn hem veel dank verschuldigd. Moge zijn ziel gebundeld 
worden in de bundel van het Eeuwige leven. 

Wij zijn dankbaar te kunnen melden dat wij in ds. F.A.J. Heikoop te Harmelen een waardige opvolger 
voor ds. Abma hebben gevonden. 
 
Vastgesteld op 24 april 2018 
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